
P r o t o k 6 1 nr XXXVII/ZOl7 
z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Klodzku, 

kt6ra odbyla sig w dniu 24 stycznia 2017r. 
w sail Rajc6w Urz~du Miasta w Ktodzku 

Sesja rozpouea sig o godz. 14:OO. 

1. Otwarcle obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodniczqcy' Rady Miejskiej w Klodzku Pan Tomasz h b s k i  rn6wiqc: 

,,Otwieram obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Ktodzku". 

2. Stwlerdzenie wainogci sesji. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski stwierdzit, i i  w sesji uuestniczy 21 radnych 

w zwiqzku z tyrn wszystkie podejmowane decyzje badq prawornocne. 

3. WybC sekretarza sesjl. 

Na sekretarza sesji Przewodnlczqcy Pan Tomasz iabskl zaproponowat radnq Panlq an at^ 
tosiewicz. Innych kandydatur nie zgbszono. Pani radna wyrazika zgodg. Poddano kandydatur? pod 

gtosowanie. 

Glosowanle: za - 21, pneclw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Radna Pani Aneta toslewicz zostala powotana na sekretarza obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej 

w Klodzku. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski oddal gtos Panu Dawidowl Radornrkiemu 

Prezesowi Fundacji ,,!kietki Lider6wn, kt6ry przedstawil projekt pn.: ,,Trzecie Miejsce". Fundacja 

przeprowadzila ankietg wfr6d rnlodych rnieszkahcow Ktodzka, kt6ra miata na celu zbadanie potrzeb 

mlodych ludzi, a jej wyniki majq s t u i y ~  Fundacji jako wsparcie w tworzeniu programu dzlalah 

animujclcych spoleanoit w Klodzku. Ankieta badata perspektywe mbdzlety w odniesieniu do tego 

co sig w Ktodzku dzieje, czego im brakuje. Zanim przystqpie do ich przedstawienia i anaiizy, 

chciatbyrn, aby Paristwo podeszli do tego tematu bez uprzedzeli. Wszyscy wiemy jak to w Ktodzku 

wygiqda i jak na to patrzy mlodziez. Podstawowa sprawa to taka, i e  mtodzi ludzie nie sq stuchani. 

Byty pr6by kontaktu z Centrurn Kultury, zrobienia pewnych rzeczy i z tego co pisali rnlodzl ludzie 

zakoliczyto sig to niepowodzeniern. Jeili bgde m6wil, co i  co rnoie Pahstwa urazik, to ja tyiko 

przekazujg, to co wyszb od ddu. Jednyrn z przyklad6w, to  brak perspektyw spgdzanla wolnego czasu 

po godzinie 18. To jest ciekawy ternat, kt6ry pojawit sig w kllku r6tnych mlejscach, chociaiby 

w kontekicie lokali. Na pytanie: Co proponujesz? Byta odpowledi klerowana do Pana Burrnistrza: 

,,Mote burmistrz zaprosi na herbate rntodziet z Klodzka". CoS w tym jest. Od lutego bpdzierny slg 

staraii zaaraniowat takle spotkania - wladzy z najrnlodszym pokoieniern, po to, iebyirny slg 

wzajernnle rozumieli. Mlodsza generacja, rocznik 94 i poniiej, chyba bardzle ni t  lnne potrzebuje byt  

doceniona, potrzebujq by t  zauwazeni, potrzebujq przestrzeni, kt6ra wyjdzie od kogoS, kto jest wytej 

od nich. Dla rnlodych ludzi nie jest oczywiste, t e  mogq przyjiC do Burrnistrza, zabrat glos podczas 

sesji Rady Miejskiej, zaprezentowat sw6j punkt widzenie i o nim porozmawiat. Na pytanle: Czego 

najbardzlej ci w Klodzku brakuje i dlaczego? Odpowiedi: ,,iycia". Biorqc pod uwage pozostak 

udzlelone odpowledzl, motna stwierdzit, t e  cate centrurn iycia mtodziety przenosl slg w strong 

Galerii. Pytanie jak widzisz Ktodzko za 5, 10, 50 lat? Wigkszolt odpowiedzi to, i e  za 10 lat cak iycie 



bpdzie w Galeril, a mieszkaricy bpdq przychodzili raz do roku, teby przypomniet sobie jak wyglqda 

Rynek. Jedna z takich mocniejszych jak dia mnie odpowiedzi, to: Ja od Ktodzka niaego ju t  nie 

wymagam, losy tego miasteczka po prostu mnie j u t  nie interesujq". Dochodzimy do momentu, w 

ktbrym coraz bardziej widze, i e  sq ludzie, ktbrzy nie widzq tu miejsca dla siebie Mlodzi majq pomysty 

na Klodzko i chot perspektywy kolejnych lat nie sqdla nlch optymistyczne, to jednak daje sip dostrzec 

promyk nadziei, t e  bpdzle lepiej. W ktodzkiej mlodzieiy jest duty potencjat i energia do dziatania. 

Nalety z nimi rozmawiat, sluchaC lch potrzeb. Jest to pokolenie nastawione na dzialanie. Pan Dawid 

Radomskich stwierdzit, i e  "Trzecie Miejsce" ma by t  takim miejscem, ktbre motna nazwat domem 

kultury, centrum mbdzietowym. Obecnie czekam na projekt budowlany. Udato sip nam pozyskat 

lokal na ul. Boh.Getta, ktbry ma duiy potencjat, ale trzeba w niego zainwestowat. 11 lutego 

zaczynamy z dziatanlaml wewnqtrz ,,Trzeciego Miejsca". Pierwsze warsztaty dla mtodziety, ktbre sq 

wynikiem naszych rozm6w to warsztaty dotyczqce efektywnego uuenia sip. Wierny, t e  brakuje 

pracy, brakuje wytszych uczelnl - to sq plany dalekosiptne. Wielu moich r6wieSnikbw mieszka 

w Klodzku. WigkszoSt z tych osbb jest troche uspiona. Przychodzp tutaj zasygnalizowat, t e  coS sip 

dzieje. Wielu mtodych ludzi siedzi pod blokami, na ulicy i nie chodzi tutaj o alkohol, ale o to, t e  

zapytani dlaczego tutaj siedzq, odpowiadaj, ze nie majq gdzle pbjst. Chodzl o stworzenie miejsca, 

gdzie moina usiqSt, bez placenia. Mtodym ludziom zalety na tym, aby byli zauwazeni, teby mieli 

swoje miejsce. Miejsce otwarte dla kaidego, kto chce tam przyjst I cog zaproponowa6. Pan Dawid 

Radomskl przedstawil roany plan dzialania, poinformowat o planowanych warsztatach i imprezach, 

na ktbre fundacja ma j u t  zagwarantowane srodki. Zaprosil wszystkich do wspblpracy i tworzenia 

,Trzeciego Miejsca", w kt6rym mtodzi klodzczanie bpdq mogli a u k  sip jak u siebie, zwr6cil sip t a k e  

o wsparcie finansowe na realizacjp tego zadania, wykonanie remontu, zakup wyposatenia i na 

utrzymanle lokalu, kt6ry bpdzie stuiyl mlodym ludziom. 

W dalszej czegcl posiedzenia gtos zabrat radny Pan Stanishrw Ferenc, kt6ry zwrbcit sip 

z progbq o uczczenle rnlnutq ciszy zmarlej mieszkanki Ktodzka Pani Weroniki Cykowskiej, zmartych 

w ostatnim czasie: Pana Leszka Rektorka, kt6ry przez kilka kadencjl rejestrowat obrady oraz Pans 

Tadeusza Oleksiuk, ktbry byt ratownikiem GOPR. Wiele ludzi odchodzi, miasto Ktodzko maleje, 

a dlatego tak jest, t e  wlpcej osbb odchodzi, n i i  sie rodzl. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabskf poprosil wszystkich o powstanie i uaaen ie  minutp clszy 

osbb, ktbre odeszty. 

Nastgpnie Przewodniuqcy Rady Pan Tpmasz ~abski  poinformowal o koniecznolci wprowadzenia 

zmian w porzqdku obrad. 

Burmistrz Miasta Pan Michat Piszko poprosil o zdjecie z porzqdku obrad projektu uchwaly na druku 

nr 279 w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w sktad 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Ktodzko oraz wprowadzenie nowego projektu uchwaty 

w sprawie wniesienia skargi do Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego we Wroclawiu na uchwalp 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wroctawiu z dnia 4 styania 2017 r. stwierdzajqcq 

niewainoii  uchwaty nr XXXII/248/2016 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 24 listopada 2016 r. 

w sprawie wyraienia zgody na ustanowienie zabezpieczenia zwrotu Srodkbw z przyznanej dotacji 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawle spbke DolnoJlqskl 



Projekt Rekultywacji Sp. z 0.0. we Wroclawiu w rarnach Projektu pn.: ,,Dolnoilqski Projekt 

Rekultywaqi" w forrnie weksla wtasnego in blanco. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowat, ii projekt uchwaty, o ktbryrn rnbwil 

B u r r n i s t ~  Miasta jeszcze oflcjalnie nie wptynql do biura Rady, w zwiqzku z a y m  oglosil krbtkq 

przerwg w obradach na jego zloienle i zarejestrowanie. 

Przewodniczqcy Rady wznowil obrady i poinformowal, i e  kopie ztozonego projektu uchwaly 

zostaty przedloione radnyrn, jest to  projekt uchwaly na druku nr 285. Przewodniczqcy poprosil 

Burrnistrza o przedstawienie projektu uchwaty i wyjasnienie skqd taka nietypowa forrna przedlolenia 

projektu pod obrady. 

Burmistrz Miasta Pan Michat Piszko: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado. lest  to  poklosie 

ostatnich rozrnbw, ktbre prowadzilern w Urzgdzie Marszatkowskirn. W piqtek, t e i  jestern urn6wiony 

na spotkanie w kontekicie tego catego porgczenia i uchwaty wekslowej. Chodzi o przedlutenie iycia 

tej uchwale, ktbra zostata uchylona przez Kolegiurn Regionalnej Izby Obrachunkowej, po to, aby 

spblka rnogla spokojnie podpisat urnowg o dofinansowanie tego projektu z Narodowym Funduszern 

Ochrony Srodowiska. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabskl: Panie Burmistrzu skqd taki nietypowy tryb przedlotenla 

uchwaty, biorqc pod uwagg to, i e  sprawa dotyczy wainej rzeczy, czyli rekultywaql wysypiska 

i tego projektu, do ktbrego zdecydowalisrny sig przystqpid, a z drugiej strony uchylenie przez 

Reglonalnq Izbg Obrachunkowq naszej uchwaty dotyuqcej weksla. Pytanie jest takie: Czy tu  

konieczny jest taki pospiech i podejrnowanie przez radnych decyzjl po zapoznaniu sig z uchwalq 

i calq sprawq na kilka rninut przed podjgciern decyzji? Czy to nie rnoie pouekat? 

Ad vocern Burrnistrz Miasta Pan Michal Piszko: Panie Przewodniczqcy, nie rnoze p o u e k a l  

poniewai jest 30 dni na odwotanie sig. W tej chwili inne rady grnin, kt6re bgdq rniaty sesje w tyrn 

rniesiqcu podejmujq takie uchwaty. Taka szybka forrna przedloienie projektu jest zwiezana z tym, 

aby nie zwotywat specjalnie sesji w tyrnternacie, jak rowniei wynika z tego, i e  prowadzilern jeszcze 

dyskusje i negocjacje co do kwestii uzasadnienia do tej uchwaly, poniewat nie zgadzalem slg 

z niektbryrni zaplsarnl uzasadnlenia przygotowanego przez sp6tkp. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinforrnowat o konieanosci wprowadzenia do porzqdku 

obrad projektu uchwaty na druku nr 283 w sprawie zmiany skladu osobowego Kornisji Spraw 

Obywatelskich i Porzqdku Publicznego, w zwiqzku ze ztozonq pisernnq rezygnacjqz prac w te j  komisji, 

przez radnego Pana Lecha Sur6wkg. Przewodniczqcy Rady odczytal t r e k  zloionej przez Pana Lecha 

Sur6wkg rezygnacjl z prac w Kornisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku'Publicznego. 

Radny Pan Lech Sur6wka poinforrnowat, i e  rniat ktopoty z serwerern i wkradl sig btqd podczas 

pisania rezygnacji. Pan radny poinforrnowat, i e  rezygnujg z prac w Kornisji Gospodarki Kornunalnej, 

Ochrony Srodowiska i l adu  Przestrzennego i poprosi o wprowadzenie stosownej poprawki do projektu 

uchwaty. 

W zwiqzku z powytszyrn Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski przyjql wyjasnienie radnego 

i poinforrnowat, i e  stosowna poprawka zostanie naniesiona do projektu uchwaly na druku nr 283. 

Kolejnyrn projektern, ktbry zostat zgloszony do porzqdku obrad przez Przewodniczqcego Radny byl 

projekt uchwaty na druku nr 284 w sprawie zmiany skladu osobowego Kornlsji Gospodarkl 



Komunalnej, Ochrony Srodowiska i ladu  Przestrzennego. Rezygnacja z prac w kornisji zb iy t  radny 

Pan Jacek Banecki. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz hbsk i  poddat pod gtosowanie zdjecie z porzqdku obrad projektu 

uchwaty na druku nr 279 w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajrnowania iokaii 

wchodzqcych w sktad rnleszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Ktodzko. 

Gtosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzjmato sig - 0. 

Projekt uchwaly na druku nr 279 zostat zdjety z porzqdku obrad. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie wprowadzenie do p o ~ q d k u  obrad 

projektu uchwaty na druku nr 285 w sprawie wniesienia skargi do Wojew6dzkiego Sqdu 

Administracyjnego we Wroclawiu na uchwatg Kolegium Regionainej Izby Obrachunkowej we 

Wroclawiu z dnia 4 styunia 2017 r. stwierdzajqcq niewatnolt uchwaty nr XXXII/248/2016 Rady 

Miejskiej w Ktodzku z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie wyrasnia zgody na ustanowienle 

zabezpieuenia zwrotu brodk6w z pmyznanej dotacji przez Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie spbtce Dolnoilqski Projekt Rekultywacjl Sp, z 0.0. we Wroclawiu 

w rarnach Projektu pn.: ,,DolnoSlqski Projekt Rekultywacji" w forrnie weksla wtasnego in blanco. 

Gtosowanie: za - 14, pReCiW - 3, ~ ~ t R ~ I ' n a t 0  sie - 3. (Jedna osoba obecna na sall nle brala udzlalu w glosowanlu) 

Projekt uchwaly na druku nr 285 zostal wprowadzony do porrqdku obrad. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomarz tabski poddat pod gtosowanie wprowadzenie do porzqdku obrad 

projektu uchwaty na druku nr 283 w sprawie zrniany sktadu osobowego Kornisji Gospodarki 

Kornunainej, Ochrony Srodowiska i tadu  Przestrzennego Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymato sig - 0. 

Projekt uchwaly na druku nr 283 zostal wprowadzony do porzqdku obrad. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie wprowadzenie do p o ~ q d k u  obrad 

projektu uchwa+y na druku nr 284 w sprawie zrniany sktadu osobowego Komisji Spraw Obywatelsklch 

i Porzqdku Publlcznego Rady Miejskiej w Kbdzku. 

Gtosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstnymalo sig - 0. 

Projekt uchwaly na druku nr 284 zostal wprowadzony do porzqdku obrad. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Zabski poddat pod gtosowanie przyjecie porzqdku obrad po 

zrnianach. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymato sic - 1. 

Porzadek obrad DO przentosowanvch zrnianach przedstawia sie naste~uiaco: 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
2. Stwierdzenie wainolci sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Zatwierdzenie protokdu z XXXIV, XXXV, XXXVI sesji. 
5. Sprawozdanie Burrnistrza Miasta Ktodzka z pracy migdzy sesjami. 
6. Przyjacie planu pracy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i ladu 

Przestrzennego Rady Miejskiej w Ktodzku na rok 2017. 
7. Przedstawienie rocznych sprawozdah Komisji statych Rady Miejskiej w Ktodzku z dziataino4ci 

w roku 2016. 



8. Podjecie uchwaly w sprawie wprbwadzenia zrnian w Lokainyrn Prograrnie Rewitalizacji Grniny 
Miejskiej Kbdzko na iata 2015-2020, druk nr 271. 

9. Podjecie uchwaly w sprawie aplikowania Grniny Miejskiej Klodzko o Srodki z Regionainego 
Programu Operacyjnego dla Wojew6dztwa DolnoSiaskieao na lata 2014-2020. na realizacie 
projektu pn. ,~ekItalizacja spoleczna i przestrzenna klodzka i ~rosnowic",' przyjecia io' 
realizacji okreilonego w Studiurn Wykonainosci przedsigwziecia oraz zabezpieaenla na jego 
reaiizacj~ niezbgdnych irodkdw finansowych w budietach Grniny Miejskiej Klodzko na lata 
2017-2019, druk nr 278. 

10. Podjecie uchwaty w sprawie stwierdzenia, t e  prolekt rniejscowego planu zagos~odarowania 
przestrzennego d ia  terenu polotonego przy Gece ~ y s i e  ~ l o d z k e j  nie narusza ustaleh 
obowiqzujqcego Studiurn uwarunkowah i kierunk6w zagos~odarowania rniasta Klodzka. - .  
druk nr 281.- 

11. Podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia rniejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu poloionego przy rzece Nysie Klodzkiej, druk nr 282. 

12. Podjecie uchwaly w sprawie zrniany statutu Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publianej irn. 
Marii Dqbrowskiej w Ktodzku, druk nr 277. 

13. Podjecie uchwaty zrnieniajqcej uchwale Nr V/56/2011 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 24 
lutego 2011 r. w sprawie optat za kwiadczenia udzielane przez przedszkola publiane 
prowadzone przez Gmine Miejska Klodzko, druk nr 280. 

14. Podjecie uchwaty w sprawie ustanowienia TytuMw: ,,Honorowy Obywatel Miasta Kbdzka" 
oraz ,,Zasluiony dla Miasta Klodzka" i przyjecie Regularninu nadawania tych Tytulbw, druk 
nr 264. 

15. Podjecie uchwaly w sprawie wniesienia skargi do Wojewbdzkiego Sqdu Adrninistracyjnego 
we Wroclawiu na uchwalg Koiegiurn Regionainej Izby Obrachunkowej we Wroclawiu 
z dnia 4 stycznia 2017 r. stwieydzajqcq niewainojk uchwaly nr XXXII/248/2016 Rady 
Miejskiej w Ktodzku z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie wyrazenia zgody na ustanowienie 
zabezpieczenia zwrotu Srodk6w z przyznanej dotacji przez Narodowy Fundusz Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie spbke Dolnollqskl Projekt Rekultywacji Sp. 
z 0.0. we Wroclawiu w ramach Projektu pn.: ,,Dolnoilqski Projekt Rekuitywacji" w forrnie 
weksla wlasnego in blanco, druk nr 285. 

16. Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany skladu osobowego Kornisji Spraw obywatelskich 
i Porzqdku Publicznego Rady Miejskiej w Ktodzku, druk nr 283. 

17. Podjecie uchwaly w sprawie zrniany skladu osobowego Kornisji Gospodarki Kornunalnej, 
Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 284. 

18. Interpeiacje i zapytania radnych. 
19. Wnioski i oiwiadaenia radnych. 
20. Sprawy rbtne. 
21. Zakohuenie sesji. 

Przewodnlczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowal, t e  przed punktem 15 p o ~ q d k u  obrad 

ogkszona zostanie przerwa na zebranie sip Komisji Budietu, Finansbw i Poiityki Gospodaraej oraz 

Komisji Gospodarki Komunainej, Ochrony ~rodowiska i tadu Przestrzennego, celem zaopiniowania 

projektu uchwaly na druku nr 285. 

4. Zatwlerdzenle protokolu z XXXIV, XXXV, XXXVI sesji. 
Protokolu zostaly przedlotone radnym. Uwag do protokoMw nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabski poddal pod glosowanie przyjecie protokdu z XXXIV sesji. 

Glosowanie: za - 21, pneciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 

Protokt54 zostat przyj~ty. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabskl poddal pod gksowanie przyjecie protokolu z XXXV sesjl. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrndo sie - 0. 

Protokt54 zostal przyj~ty. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz iabskl poddal pod glosowanie przyjecie protokdu z XXXVI SeSji. 

Glosowanle: za - 21, przeclw - 0, wstrzymato sic - 0. 

Protok6t zostal prsyjqty. 



5. Sprawozdanle Burmistrza Miasta Klodzka z pracy migdzy sesjami. (Zel. nr 1) 
Sprawozdanie zostalo przedloione radnyrn. 
Zapytah i uwag do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Przyjecle planu pracy Kornisjl Gospodarki Komunalnej, Ochrony drodowlska I tadu 
Przestrzennego Rady Mlejsklej w Ktodzku na rok 2017 (Zal. nr 2) 
Uwag I zapytari do pmedbtonego planu nie stwierdzono. 

Pmewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie pmyjpcie planu pracy Kornisji 

Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego Rady Miejskiej w Klodzku na rok 

2017. 

Gtosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstmyrnalo sic - 0. 

Plan pracy zostat prryjety. 

7. Przedstawienle rocznych spraiozdah Komlsji statych Rady Miejrklaj w Klodzku 
z dzlatalnoSci w roku 2016. 
W zwiqzku z tyrn, i i  radni zapoznali sic z treiciq sprawozdari przedloionych przez Kornisje state Rady 

Mlejsklej, Przewodniczqcy Rady poinforrnowal, i t  nie zachodzi konieczno9C ich odczytywania. 

Uwag i pytari do sprawozdari nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Kornisji Budietu, Finansow i Polityki Gospqdarczej za 2016 rok. (Zal. nr 3) 
Sprawozdanie z prac Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestmennego za 
20 16 ro k. (Zal. nr 4) 
Sprawozdanie z prac Kornisji Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Spottu I Turystyki za 2016 rok. 
(Zal. nr 5) 
Sprawozdanie z prac Kornisji Edukacji i Kultury za 2016 rok (Zal. nr 6) 
Sprawozdanie z prac ~orn is j i  Spraw ~b~wate lsk ich  i ~orzqdku ~ublicznego za 2016 rok. (Zal. nr 7) 
Sprawozdanie z prac Kornisji Rewizyjnej za 2016 rok. (Zal. nr 8) 

8. Podjqcle uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian w Lokalnym Programie Rewitalizacjl 
Gminy Mlejskiej Ktodzko na lata 2015-2020, druk nr 271. (ZaL nr 9) 
Projekt uchwala zostal pmedloiony radnyrn. 
Zgodnie z inforrnacjq, kt6rq przekazal 2'-ca Burmistma Pan Wiesbw Tracz podjeta w dniu dzisiejszym 
uchwala zostanie, w dniu jutrzejszyrn przedloiona w Urzedzie Marszalkowskirn. 

Pmewodniczqcy Rady Pan Tomasz h b s k i  poinforrnowat, i e  projekt uchwaly byt opiniowany przez 

Kornisjp Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i Ladu Przestmennego. Przewodniczqcy 

poprosit o pmedstawienie opinii Kornisji.' 

Przewodniczqcy Kornlsji Gospodarkl Komunalnej, Ochrony Srodowiska i ladu Przest~ennego Pan 

Zbignlew Nowak poinforrnowal o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 271. 

Uwag i zapytah do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie podjpcie uchwaly w sprawie 

wprowadzenia zrnian w Lokalnym Prograrnie Rewitalizacji Grniny Miejskiej Klodzko na iata 

2015-2020, druk nr 271. 

Gtosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstmyrnalo sic - 1. 
Uchwata zostata podjcta i otrzymala nr XXXVII/266/2016. (ZaL nr 10) 

9. Podjpcie uchwaty w sprawie aplikowania Gminy Miajskiej Klodzko o irodki 
z Reaionalneqo Programu Operacyjnego dla Wojew6dztwa DolnoLlqsklego na lata .- - 
2014--2020, n; reali&cje projektu pn. .,~ewitalizada spoleczna i przartrzenna Ktodzka 
I Krosnowlc", przyjecla do reallzacjl okreilonego w Studlum Wykonalnokl przedsi~wziqcla 



oraz zabezpieczenia na jego realizacj? niezbgdnych Srodk6w finansowych w budietach 
Gminy Miejskiej Klodzko na lata 2017-2019, druk nr 278. (Zal. nr 11) 
Projekt uchwaly zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinforrnowal, i e  projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Komisje Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej oraz Kornisje Gospodarki Kornunalnej, Ochrony 

~mdowiska i ladu Przestrzennego. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniaqca Kornisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta Loslewla, 

poinforrnowala o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 278. 

Przewodniczqcy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego Pan 

Zbigniew Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 278. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddai pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 

aplikowania Gminy Miejskiej Ktodzko o krodki z Regionalnego Prograrnu Operacyjnego dla 

Wojewddztwa Dolnoiiqskiego na lata 2014-2020, na realizacje projektu pn. ,,Rewitalizacja spoleuna 

i przestrzenna Ktodzka i Krosnowic", przyjecia do reaiizacji okreilonego w Studiurn WykonainoSci 

przedsigwziecia oraz zabezpieczenia na jego realizacje niezbednych Srodkdw finansowych 

w budietach Grniny Miejskiej Klodzko na lata 2017-2019, druk nr 278. 

Gtosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnato sie - 0. 

Uchwata zostata podjeta i otrzymata nr XXXVI1/267/2016. (Zal. nr 12) 

Przewodniczacy Rady Pan Tomasz ,~absk i  przekazat prowadzenie daiszej czeSci obrad 
V-ce Przewodniczqcernu Rady Panu Ryszardowi W6jcikowi i opukcit sale obrad. 

10. Podjqcie uchwaly w sprawie stwierdzenia, i e  projekt miejscowego planu 
zagospodarowanla przestrzennego dla terenu pdoionego przy rzece Nysle KCodzkiej nie 
narusza ustaleh ob~~lqzujqcego Studium uwarunkowah I kierunk6w zagospodarowania 
miasta Ktodzka, druk nr 281. (ZaL nr 13) 
Projekt uchwaty zostal przedtofony radnym. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz iabskl poinforrnowat, ze projekt uchwaty by4 opiniowany przez 

Kornisje Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i ladu  Przestrzennego. Przewodniczqcv 

poprosit o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniaqcy Komisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i h d u  Przestrzennego Pan 

Zblgnlew Nowak poinforrnowal o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 281. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

V-ce Przewodniczzlcy Rady Pan Ryszard W6jcik poddal pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 

stwierdzenia, i e  projekt rniejscowego pianu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

polotonego przy rzece Nysie Klodzkiej nie narusza ustaleh obowiqzujqcego Studiurn uwarunkowah 

I klerunkdw zagospodarowania rniasta Ktodzka, druk nr 281. 

Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzyrnalo sie - 0, (w giasowaniu nie brat udziaW nleabemy na sail radny p. T.tabski) 

Uchwata zostala podjeta i otrzymala nr XXXVII/268/2016. (Zaf. nr 14) 



V-ce Przewodniurlcy Rady Pan Ryszard W6jcik przekazal dalsze prowadzenie obrad 
Przewodniczqcemu Rady Panu Tomaszowl ~abskiemu. 

11. Podj~cie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu poloionego przy rzece Nysie Ktodzkiej, druk nr 282. (Zal, n r l5 )  
Projekt uchwaly zostal przedkolony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Labski poinformowat, ze projekt uchwaly byl opinlowany przez 

Komlsje Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i kadu Przestrzennego. Przewodniczqcy 

poprosil o przedstawlenie oplnii Komisji. 

Pnewodniczqcy Komlsjl Gospodarki Komunalnej, Ochrony Srodowlska i ladu Przestrzennego Pan 

Zblgniew Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Komlsji do projektu uchwaly na druku nr 282. 

Burmistrz Miasta Pan Michak Piszko poprosit o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwaly na 

druku nr 282. Autopoprawka dotyczy Rozdziatu I11 Przepisy kolicowe, 5 18 ktbry brzmi: ,Ustala sip 

nastepujqce stawkl procentowe, na podstawie kt6rych ustala sit: jednorazowq oplate, o kt6rej mowa 

w art. 36 ust.4 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu pnestrzennym w wysoko8cl: 1) 30% dla 

teren6w oznaczonych symbolami: RM/Zr; 2) 0% dla pozostalych terenow." Wnosze o poprawke 

w 4 18 ppkt 2, kt6rego zapls powinien brzmiek: ,,0,5% dla pozostalych teren6wn. Wynika to 

z orzeanlctwa sqdowego m6wiqcego o tym, ze w oparciu o pbiniejsze naliuenle potencjalnej oplaty 

planistyunej nie mote by6 stawki zerowej. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poprosit Burmlstrza Miasta o orn6wienie przedtolonego 

projektu uchwaty. 

Burmlstrz Miasta Pan Michal Plszko: Sprawa jest prosta i dotyuy tego, aby jeden z przedslgbiorc6w 

m6gl otworzyt dwle elektrownie wodne na rzece Nysa. Do tego, aby m6g1 to zrobit i wybudowat te 

obiekty niezbedne sq zmlany w miejscowym planie. Jest t e i  kllka wnlosk6w innych os6b 

zainteresowanych zmianaml w tym obszarze. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz 2abski poddat pod glosowanie przyjecie autopoprawkl 

zgloszonej przez Burmlstrza Miasta do pmjektu uchwaty na druku nr 282. W 5 18 w ppkt 2 w miejsce 

0% wpisujemy 0,5%. 

Glosowanie: za - 21, przeclw - 0, wstrzymato sic - 0. 

Autopoprawka zostab pmyjqta. 

Przewodniaacy Rady Pan Tomasz -ski poddat pod gkosowanie podjecie uchwaty w sprawle 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu poloionego przy rzece 

Nysie Ktodzkiej, druk nr 282, wraz z przyjeta autopoprawkq. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymato sie - 0. 

Uchwala zostata podjqta I otrzymala nr XXXVI1/269/2016. (Zaf. nr 16) 

12. Podjqcle uchwaly w sprawle zmiany statutu Powiatowej i Miejsklej Bibliotekl 
Publlunej lm. Marli Dqbrowskiej w Klodzku, druk nr 277. (Zaf. nr 17) 
Projekt uchwaly zostal przedkzony radnym. 



Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowat, i e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Kornisje Edukacji i Kultury. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornlsji Edukacji i Kultury Pan Damian Siak poinforrnowat o pozytywnej opinii 

Kornlsji do projektu uchwaty na druku nr 277. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz fabski poddal pod glosowanie podjpcie uchwaty w sprawle 

zrniany statutu Powlatowej i Miejskiei Biblioteki Publicznej irn. Marii Dqbrowskiej w Klodzku, 

druk nr 277. 

Gbsowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzyrnato sie - 0. 

Uchwala zostala podj~ta I otrsymata nr XXXVII/270/2016. (Zal. nr 18) 

13. Podjqcie uchwaly zmienlajqcej uchwatq Nr V/56/2011 Rady Miejskiej w KCodzku z dnia 
24 lutago 2011 r. w sprawle oplat za Swiadczenla udzielane ptzez przedszkola pubiiczne 
prowadzona przez Gmlnq Miejskq Klodzko, druk nr 280. (Zal. nr 19) 
Projekt uchwaly zostal przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabski poinformowat, i e  projekt uchwaty byl opinlowany przez 

Kornisjg Edukacji i Kultury. Przewodniuqcy poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Damian dlak poinforrnowal o pozytywnej opinii 

Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 280. Przewodniczqcy Kornisji dodat: szkoda, i e  nie robirny 

to tekstern jednolityrn. 

Na pytanie Przewodniaqcego Rady: cry jest to  wniosek. Przewodniczqcy Kornisji odpowiedzial, t e  

jest to tylko uwaga. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaly zrnieniajqcej 

uchwate Nr V/56/2011 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 24 lutego 2011 r. w sprawie optat za 

iwiadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Grninp Miejskq Ktodzko, 

druk nr 280. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnato sie - 0. 

Uchwala zostala podjqta I otrrymata nr XXXVII/271/2016. (Zal. nr 20) 

14. Podjpcia uchwaly w sprawle ustanowienia TytuMw: ,,Honorowy Obywatel Miasta 
Klodzka" oraz ,,Zasluiony dia Miasta Klodzka" i przyjpcie Regulaminu nadawanla tych 
Tytul6w, druk nr 264.(Za1. nr 21) 
Projekt uchwaty zostat ztotony przez grupe radnych. 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Damlan Slak wni6sl poprawki do projektu uchwaly 

na druku nr 264. W 5 6, ust. 1 i ust. 2 zaczynajq sig od sl6w: ,,Z wniosek ..." , powlnno byk: 

,,Z wniosklem ..." 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz fabski poinformowal, i e  projekt uchwaly by! opiniowany przez 

Kornisje Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki, Kornisje Edukacji i Kultury oraz po 

rniesieanej przerwie przez Kornisjg Sphw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego. Przewodniuqcy 

poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 



Przewodniczqcy Kornisji Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki Pan J a m k  Kublckl 

poinforrnowal o pory tywnej  opinii Komisji do projektu uchwaly na druku nr 264. 

Przewodniczqcy Kornisji Edukacji i Kultury Pan Damlan Slak poinforrnowal o pozytywnej opinii 

Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 264. 

Przewodniaqcy Kornisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego Pan Wojciech Lyszkiewicz 

poinforrnowal o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaly na dr"ku nr 264. 

Gtos zabrat radny Pan Lech Sur6wka: Szanowni Palistwo, zeby to nie zostalo bez echa, ja ju t  to 

m6wllem na Komisji, ale chcialern to powt6rzyC jeszcze raz. Miesieana przerwa wynikala stqd, it 

wszyscy, ktbrzy dyskutowali na ternat tej uchwaty nie mieii pojecia nad ay rn  dyskutujq. W zwiqzku 

z czym rnieliirny dostat tekst na piirnie, zapoznat sig z nirn i przedyskutowat go. Po rniesiqcu wr6cil 

projekt uchwaly na Komisjg, tak jak bylo - przeglosowaliirny. Nie chcialbym by t  postrzegany jako 

osoba, kt6ra jest przeciwna wprowadzaniu wszelkiego rodzaju zrnian, u y  ewentualnie wdat sig 

w kolejnq dyskusje, jak to  sig stalo po jednej z rnoich wypowiedzi, t e  jestern przeciwko komuS. 

Uchwala ta jest slaba i jest niepotrzebna. Jak skoriayrny sesjg, to prosze wejbt do pomieszuenia 

Prezydium Rady gdzie w szufladzie jest'chyba ze sto medali za zaslugi dla Klodzka, ktore nle byly 

wykorzystane, a kt6re w zupelnosci mogq by6 wykorzystane nie przynoszqc dodatkowych koszt6w. 

Jestern przeciwny tej uchwaie. 

Gbs zabrat radny Pan Stanislaw Ferenc: Panie Przewodniaqcy, Szanowna Rado, Panie Burmist~u, 

Szanowni Mleszkaricy Klodzka. Jut na poprzednich sesjach podnositern pewne ternaty i chcialbym 

tylko dodat, i e  rnam swoje lata i tak sie sktada, i e  miatem w rodzinie osoby, ktbre zaslutyly sic 

w a l u g  pod Stalingradern, ktbrzy jako Poiacy, czy irn to sic podobalo, czy nie, zostali wcieleni do 

arrnii sowieckiej w 1940 mku. Przeszli caw szlak i zdobywali Berlin, walczyii o Kolobrzeg i nigdy nie 

zapornne co powtarzal wujek ip .  plk. J6zef Tybiliski, jak rowniei ojciec starszy ogniornistrz z Armii 

Kleeberga, Armii Krajowej, I1 Arrnii Wojska Polskiego, on1 zawsze powtarzali, i e  gdy sig spotykajq 

na rbinych uroaystobciach, gdzie tylko czekano: 1 rnaja, 22 lipca i rounica rewolucji 

paidziernikowej i wiadorno ile tam bylo orderbw. Oni zawsze powtarzali, t e  gdyby irn dali na froncie 

cos co pociesza, ieby mogli usiqit przy stole i wspomniet te czasy, bo jak to oni rnbwili - bohaterowie 

to let* tam w ziemi. Tyiko Pan Bog wie, kt6rzy to bohaterowie, a kt6rzy nie bohaterowie, bo kula 

nie wybiera i zabija, i bohatera, i tego co sig czgsto dekowat. Takie sq straszne losy wojny. 

Podtrzyrnuje to co powiedzlal rnbj przedmbwca. Z odznaczeniarni, to  r6tnie bywa. Stawia sig za tycia 

pornniki, a p6iniej jeszae z wiekszyrn 'hukiem obala sig je. Bardzo ostroinie podchodzp do tego 

tematy. Jut tyle bohater6w narn narnalowano, a dzisiaj sig okazuje jacy ci bohaterowie sq. 

Zawsze rnbwig, nie pytajrny ile narn da ojczyzna, ale ile rnoierny dla niej zrobit i cod dat  od siebie. 

Wychodzg z tego zalozenia, i e  to co wykonujerny, to jest nasz obowiqzek, obowiqzek stuzbie dla tej 

ziemi, na kt6rej tyjemy. Nadrnierne odznaczenia, to jak sig rnbwi, jest kultura wschodnia - Irn wieksze 

rondo czapki tyrn wigksza wladza, irn wigcej orderbw zawieszonych do zierni tyrn wipkszy bohater, 

a u y  on bohater? To a a s  uesto pokazuje, jak to bywa. Mowig otwarcie, i e  bylern caty a a s  

przeciwko jakimkolwiek zrnianorn i 10 lat ternu, jak byla pierwszy raz nowelizowana ta uchwala te t  

to sarno rnbwilern, moina siggne po protokot z sesji. Nie jestern przeciwko projektowi tej uchwaty, 

jej treici, tylko generalnie wychodze z zatozen~a, i e  nadmiar odznaczeh nie Swiaduy o tym, Ze to  

co i  daje i przynosi skutki wychowawue. 



Gbs zabral V-ce Pnewodnluqcy Rady Pan Ryszard W6jcik: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 

Panie Burmistrzu. My& i e  dyskusja dotyczqca czy uchwala jest zasadna, czy nie rnijqsle z intencjq 

tego odznaczenia, bo albo bedzierny rnieli w Ktodzku ludzi zasluzonych, kt6rzy bedq zaslugiwat na 

wyrbinlenie, albo ich nie bgdzie. Jezell nie bedzie, to ktok, kto sit: nie u u j e  zasluiony odrnbwl 

przyjpcia taklej odznaki. Nie jest problem w tym jakq bedzierny rnieli uchwale, problem jest w tym 

jak tych ludzi bedzierny wybierat. Mozerny miet fantastycznq uchwale, ale niestety gremium, ktbre 

bedzle wybierat nie bedzie nic sobie robilo z tej uchwaty. Nie jest problem w uchwale. Skoro jest 

wnlosek trzeba go przegbsowaf, a iycie pokate jakq wartoit bedzie mlalo to odznaczenie i u y  warto 

stawat do tego odznauenia, u y  naleiy podzigkowat i go nie przyjrnowat. To jaka bedzle uchwala 

nle ma najmniejszego znaaenia. Te wnioski sq sluszne. Palistwo radni obawiajq slg tego, teby nle 

deprecfonowat tego odznaczenia, bo jak bedzle wyglqdal kt04 kto j u i  dostal takie odznaczenle 

w Swietle tego jak kt04 dzisiaj takie odznaczenie dostanie, a w opinil publlcznej nie bgdzie na nie 

zaslugiwal, ale to nie jest problern uchwaty, tylko tego gremium, ktbre bgdzie przedstawlaf danq 

osobe do tego wyrbznienia. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk l :  Gremiurn na pewno bedzle rnialo problern, ale z tego co 

rnotna wyczytat z projektu, to rnoiliwoit nie przyjecia odznaczenia nle bgdzie, poniewai pierwszyrn 

kroklern w procedurze jest zapytanie kandydata do odznaczenia, cry zechce przyjqt takle 

odznaczenie. JeBli nie zechce, to procedura nie zostanie dalej uruchorniona. 

Glos zabrat radny Pan Damlan Slak: My t q  uchwalq kasujemy poprzedniq uchwde, ktbrej nazwa 

brzrnl: o nadaniu Honorowego Obywatelstwa Miasta Klodzka. W tej sarnej uchwale nitej jest 

legltymacja, w kt6rej jest napisane Honorowy Obywatel Miasta Klodzka. Marny tu takq sprzecznoSt 

jezykowq. Nowa uchwala pozwala opiniowaC wszystkim radnyrn w Kornlsjach, a poprzednia pozwalala 

na to tylko przewodniaqcy statych komisji, przewodnicz@cernu rady i jego zastepcy. Tak byto 

naplsane, co oznaaa, i e  jeSli przewodniaqcy rady nie chciat, to rnbgl to by6 zastepca - ciekawe 

kt6ry pierwszy, u y  drugi, ponlewai nie ma tego okre5lonego. Co do tych rnedali, kt6re sq 

w szufladzle, to prbbowalern znaleit uchwale dotyuqcq tego. Wlem, t e  teraz jest rnoda na PRL- bls, 

ale nle wiern, czy te rnedale przeszty przez komisje heraldycznq. 

Ptzewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabsk l :  Co do komlsji heraldyanej, to  nle wlem czy medale 

podlegajq takiernu oplniowaniu. Je41i chodzi o tq niezrecznokt jezykowq, o ktbrej Pan radny rnbwil, 

to jej nie rozurnlern, bo honorowy obywatel, to jest osoba, kt6ra posiada honorowe obywatelstwo. 

ledno z drugirn kornpletnie sie tutaj nie kloci. 

Gtos zabrat radny Pan Lech Suldwka: Powinienern chyba uslqif z Panern Slakiern na przerwle 

i porozrnawiat, ale doskonale Pan wie Panie radny, ze nie o to chodzi. Caty dowcip polega na tyrn, 

t e  w stosunku do poprzedniej uchwaty rozszerza Pan grupc ludzi zglaszajqcych kandydata I nie po 

to, teby ten tytut rnlal bardziej honorowy oddiwigk, czy znaczenie, ale po to, ieby rnotna go dat 

jednej, tylko i wytqunle jednej osoble, kt6ra zostata zarekomendowana w mornencle, kiedy 

ptzyniesiono narn tutaj lie4 podpis6w. W6wczas natychrnlast pojawit sic nowy projekt. 

Ad vocern radny Pan Damian Slak: ta uchwala nie byta pisana w stosunku do pana K. 



Wiecej glosbw nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod glosowanie przyjecle poprawki zgtoszonej 

przez radnego Pana Darnlana Slaka do projektu uchwaly na druku 264, poiegajqcej na zastqpieniu 

w 5 6, ust. 1 i ust. 2 s%w: ,,Z wniosek ..." na ,,Z wnioskiern ...". 
Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnalo sig - 0. 

Poprawki zostaty przyjqte. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddal pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

ustanowienia Tytut6w: ,,Honorowy Obywatel Miasta Klodzka" oraz ,,Zasluiony dla Mlasta Kbdzkan 

i przyjecie Regularninu nadawania tych Tytul6w, druk nr 264 wraz z przyjeta poprawkq. 

Glosowanie: za - 13, przeclw - 2, wstrzyrnalo sig - 6. 

Uchwata zostala podjqta I otrzymala nr XXXVII/272/2016. (Zal. nr 22) 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski oglosil przerwe w obradach, celern zebranle sic 

Komisjl Budietu, Finandw i Polityki Gospodarczej oraz Komisji Gospodarki Kornunainej, Ochrony 

Srodowiska I ladu Przestrzennego i zaopinlowania projektu uchwaty na druku nr 285. 

Przerwa w obradach: od godz. 15:10 do godz. 16:05 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabski po przerwle wznowil obrady. W daiszej u e i c l  

obrad bierze udzlal21 radnych. 

15. Podjqcie uchwafy w sprawie wniesienia skargi do Wojew6dzkiego Sqdu 
Admlnistracyjnego we Wrodawiu na uchwalq Koleglum Regionalnsj Izby Obrachunkowej 
we Wroctawiu zdnia4stycznia 2017 r. stwierdzajqcq niswainoiC uchwaty nr 
XXXII/248/2016 Rady Miejsklej w Klodzku z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawls 
wyratenla zgody na ustanowienie zabezpleczenia zwrotu Srodk6w z przyznanej dotacjl 
przaz Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawle 
sp&ce DolnoSlqskl Projekt Rekultywacji Sp. z 0.0. we Wmclawlu w ramach Projektu pn.: 
,,DolnoSlqski Projekt Rekultywacji" w formie weksla wlasnego In blanco, druk nr 285. 
(Zat. nr 23) 
Projekt uchwaty zostal przedtozony radnyrn. 

Przewodnlczclcy Rady Pan Tomasz tabski zadal pytanie czy wszyscy radny zapoznali sic z treSciq 

uchwaty Regionalnej Izby 0brachun"kowej w sprawie stwierdzajqcq niewatnoB6 uchwaty 

nr XXXII/248/2016 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 24 listopada 2016 r.. Uchwala ta zostala 

przekazana radnyrn w forrnie eiektronlunej. 

Nle stwierdzono glos6w radnych, kt6rzy nie zapoznaii sie z uchwalq RIO. 

Zgodnie z tyrn, co rn6wll Pan rnecenas na posiedzeniu kornisji, rnarny 30 dni na ewentualnq skargp 

do Wojewbdzkiego Sqdu Adrninistracyjnego, na uchwale RIO. WqtpliwoScl w tej  sprawie pewnie bgdq 

I po gtosowanlu, i w przysztoici. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  poprosil o przedstawlenie opinii Komisjl Budtetu, 

Finansbw i Politykl Gospodarczej oraz Kornisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Srodowiska i ladu  

Przestrzennego, do projektu uchwaty, na druku nr 285. 

Przewodniczqca Kornisji Budietu, Finansbw i Polityki Gospodarczej Panl Aneta toslewlu, 

poinforrnowala, ze Kornisja nie wydak opinii do projektu uchwaly na druku nr 285. 



Przewodniczqcy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i ladu  Przestrzennego Pan 

Zbigniew Nowak poinforrnowat o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na druku nr 285. 

Gbs zabrat radny Pan Tomasz Karoiczak: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado, Panie Burmistnu. 

Marn pytanie do jednej osoby, bye rnoie najwainiejszej, ktbrej zabrakto na obu Kornisjach. 

Chciatbyrn poprosit Paniq Skarbnik o wyraienie swojej opinii w tyrn ternacie. 

Gkos zabrala Pani Wioletta Srokowska-Chmiel Skarbnik Grniny Miejskiej: Szanowni Pahstwo. 

Mykie, i e  Pan Burrnistrz j u i  wszystko powiedziat w tej sprawie. Proszg wybaczyt, ale nie zabiore 

glosu w tej sprawie. 

Przewodnluqcy Rady Pan Tomasz tabski: Dyskusja na potqczonych kornisjach byta burzliwa, tak 

jak wczesniej wspornniatern radni nie pozbyii sig wqtpliwoici, wyrazimy to w glosowaniu. Chciabyrn 

tylko zadekiarowat, i e  niestety po raz koiejny bgdq musiat zagtosowat przeciw takiernu rozwiqzaniu. 

Moirn zdaniern nie prowadzi t o w  dobryrn kierunku. 

Radny Pan Lech Sur6wka zarzucit przewodniczqcernu rady ustawianie gkosowania. 

Ad vocern Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabskl: ja nie ustawiarn gtosowania, tylko wyratarn 

swojq opinig. Palistwo radni takte rnozecie wyrazik swoja opinig i sbwnie, I w glosowaniu. 

Radny Pan Lech Sur6wka: zawsze bytern na ,,nier', a dzisiaj bgdg na ,,takn. 

Wigcej gtos6w nie stwierdzono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

wniesienia skargi do Wojew6dzkiego Sqdu Adrninistracyjnego we Wroctawiu na uchwate Kolegiurn 

Regionainej Izby Obrachunkowej we Wroctawiu z dnia 4 stycznia 2017 r. stwierdzajqcq niewainoit 

uchwaly nr XXXII/248/2016 Rady Miejskiej w Klodzku z dnia 24 listopada 2016 r, w sprawie 

wyratenia zgody na ustanowienie zabezpieczenia zwrotu irodkow z przyznanej dotacji przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie spbtce Dolnoiiqski Projekt 

Rekuitywacji Sp, z 0.0. we Wroctawiu k rarnach Projektu pn.: ,Doino&lqski Projekt Rekuitywacji" 

w forrnie weksia wtasnego in blanco, druk nr 285. 

Gtosowanie: za - 13, przeciw - 6, wstrzyrnato sig - 2. 

Uchwala zostah podfeta i otrzymata nr XXXVII/273/2016. (Zal. nr 24) 

16. Podjqcie uchwaly w sprawie zmlany sktadu osobowego Kornisji Spraw Obywatelskich 
I Pon~dku  Publicznego Rady Mlejskiej w Klodzku, druk nr 283. (Zal.nr 25) 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Zabski: W zwiqzku z tyrn, i i  radny Pan Lech Su16wka popetnit 

btqd we wniosku, kt6ry juz naprawit, proponujq wprowadzenie popitiwki do projektu uchwaty na 

druku nr 283, polegajqca na zrnianie nazwy kornisji w tytuie i treici uchwaty oraz uzasadnienia - 
z Kornisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego na Komlsjg Gospodarki Kornunainej, Ochrony 

6rodowlska i ladu Przestrzennego. Prrewodniczqcy Rady poddat pod glosowanie przyjecie 

proponowanej poprawki do projektu uchwaly na druku nr 283. 

Gtosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzyrnako sig - 0. 

Poprawka zostala przyjqta. 



Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod glosowanie podjgcie uchwaty w sprawle 

zmiany skladu osobowego Kornisjl Gospodarki Komunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu 

Przestrzennego Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 283. 

Glosowanie: za - 17, pneciw - 2, wstrzymalo sie - 2. 

Uchwala zostata podjpta i otrzymata nr XXXVII/274/2016. (Zal. nr 26) 

17. Podjpcie uchwa w sprawie zmiany skladu osobowego Komisjl Gospodarki 
Kornunalnej, Ochrony rodowiska i Ladu Przestrzennego Rady Miejskiej w Klodzku, druk 
nr 284. (Zal. nr 27) 

% 
W zwiqzku ze zlozonq przez radnego Pana Jacka Baneckiego pisernnq rezygnacjq z pracy w Komisji 

Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego, zostal przygotowany stosowny 

projekt uchwaly. Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski po odczytaniu treici projektu uchwaty 

poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie zmiany skladu osobowego Kornisji Gospodarki 

Kornunainej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego Rady Miejskiej w Klodzku, druk nr 284. 

Gbsowanie: za - 15, przeciw - 3, wstrzyrnato sig - 3. 

Uchwata zostala podjpta i otrzymala nr XXXVII/275/2016. (Zal. nr 28) 

18. Interpeiacje i zapytania radnych. 
Migdzy sesjami nie wplyngty pisemne interpeiacje radnych. 
Zapytah radnych nie stwierdzono. 

19. Wnioski i oiwiaduenia radnych. 
Wnioskbw i oiwiadaeh nle stwierdzono. 

20. Sprawy r6ine. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinformowal, ze z informacji uzyskanych od 

Z-cy Burmistrza Pana Wiedawa Tracza byt  moie bgdzie koniecznoSC zwolania przyspieszonej sesji 

w zwiqzku ze zmianami w obrgbie oiwiaty. lak  tylko bgdzie pelna informacja w tej sprawie, 

to  zostanie ona Pahstwu przekazana. 

Glos zabral Z-ca Burmistrza Miasta Pan Wiestaw Trau: Panie Przewodniaqcy, Szanowni 

Pahstwo. Chciatem poinformowaC o procedurach jakie nas czekajq. Do kohca marca rnuszq byC 

przyjete uchwaty wlaiciwe o now0 planowanej sieci szkolnej. Te uchwaty muszq by6 waeiniej  

zaopiniowane przez Kuratora ~ i w l & ~ ,  muszq byC t a k e  poddano opiniowaniu przez Zwiazkl 

Zawodowe. Co prawda opinia ta nie ma tu wiqkszego wptywu, jeieli chodzi o same Zwiqzki, natorniast 

opinia Kuratora jest wiqtqca. W zwiqzku z czym, bgdzie istniala potrzeba najpierw przyjecia uchwdy 

w formie uchwaly projektu sieci, poniewai dopiero taki projekt, w takiej formie, uyll w formie 

uchwaty mote by6 przeslany do Kuratora. Kurator bgdzie mial 21  dni na zaopiniowanie, Zwiqzki 

Zawodowe r6wniet i dopiero po zwrocie tych uchwat wraz z opiniq, bgdzie powstawalo prawo do Ich 

przyjecia. OczywiBcie, my takze musimy, to wczesniej przedyskutowat. R6zne kuratoria i nadzory 

prawne okreilajq tutaj terminy, natomiast rnniej wigcej do 10, a najp6fniej do 17 lutego te projektu 

uchwal, j u t  w formie uchwaionych uchwat rnuszq by6 przeslane do Kuratora. Przewiduje, t e  

w pierwszej polowie lutego bgdzie potrzebne zwolanie sesji typowo oiwiatowej, zajmujqcej sie 

wlainie zmianq sieci w obrpbie Ktodzka.' 

Wigcej gtos6w nie stwlerdzono. 

21. Zakohczenie sesji. 



Ptzewodniuqcy Rady Pan Tomasz rabrlki zamknqt obrady m6wiqc: ,,Zamykam obrady XXXVII sesji 

Rady Miejskiej w Ktodzku". 

Zakoriuenie sesji nastqpito o godz. 16:20 


